
Referat fra bestyrelsesmøde den 26-5 -2009 
 
1. Loppemarked - status 
Loppemarked kl. 10.00 - 15.00. 
Status er, at der er 9 tilmeldte til at have en stand/bord i teltet - vi kan blive 9 stadeholdere i alt i 
teltet.   
3 i egen garage/indkørsel. 
Vi bliver ca. 21 i teltet bagefter flere kan komme til.  
Vi har til hensigt at bruge vores flagallé til at gøre opmærksom på vejen til telt og garager.  
Teltet rejses den 5. juni kl. 14.00- og borde samt stole hentes ca. kl. 15.00. 
Nedtagning af telt tages der stilling til på stedet.  
 
Spisning er planlagt til kl. 18.00. 
 
2. Bustur til Danmarks Radio – der er indhentet priser 
 
Vi vil lodde stemning på vores hjemmeside for interessen for besøget i Danmarks Radio, idet det er 
et stort arrangement at sætte på benene - hvis det ikke bliver til noget. 
 
Prisen vil blive ca. kr. 350,- pr. person - dette dækker turen med bus, rundvisning i Danmarks Radio 
samt spisning - (ekskl. drikkevarer).     
 
Tidspunktet er ikke endeligt fastlagt, p.t. har vi alene undersøgt pris, men turen vil blive en lørdag 
eller søndag i oktober eller november måned 2009. 
 
3. Legeplads     
 
Forslag vedr. legepladsetablering på pladsen mellem cykelstien og Poppelvænget, er stillet af 
beboer, bestyrelsen har drøftet dette, men vi mener ikke det er muligt at etablere en legeplads på det 
nævnte sted. Bestyrelsen er ikke umiddelbart interesser ret i at etablere en egentlig legeplads, men 
derimod en boldbane, pga. de lovmæssige krav til en legeplads. 
   
 
4. Eventuelt 
 
Der er stillet forslag fra en beboer, om vi vil spørge Politiet om hastigheden kan dæmpes på 
strækningen forbi vores bebyggelse, der er 60 km.'s ophævelse lige efter den store sten på 
Prinsholmvejen i retning Idestrup. Den vil vi gerne have ført frem til vejen til Idestrup.  
  
Næste møde: 
 
4. august 2009 - kl. 19.00  hos Bent 
  
 
For referatet Conny Hansen 


